
OBČINSKI KOMITE ZKS

O razmerah v širši
domovini in v občini

Naš občinski komite ZKS je na seji 22. septembra poslušal in
obravnaval vrsto itiformacij, ki so se nanašale na razmere v naši
državi. Clani občinskega komiteja so se seznanili z uresničevanjem
sklepov, pobud in prediogov konference ZK Siovenije, s poslovnimi
uspehi ozdov naše občine v prvi polovici tega leta, z vsebino 20. seje
CK ZKS, ki je bila 27. junija, z nalogami CK ZKS, sprejetimi na seji
predsedstva 1. septembra in s stališči glede urejanja razmer v SAP
Kosovo, sprejetitni na isti seji.

2c prvi razpravljalcc, Marjan Moš-
krič, sc jc dotaknil tudi Papirnicc
Vevčc (v nadaljcvanju so to storili še
drugi), ki jc mcnil, da bo rcšcvanje
tako imcnuvanih tchnoloških viškov
na tak način obrcmcnilo tistc, ki šc
dclajo. Franc Molan jc dcjal, da bi

Uvodno informacijo k tcj c^bširni
točki jc imcl prcdscdnik občinskcga
komiteja ZKS našc obiinc Ivan Ku-
har, v njcj pa so bile razmcrc v Jugo-
slaviji prcdstavljenc i^mJno krilično,
rcsno in rcalno, cclo bolj, kot kasncjc
v razpravi sami.

biki razrešcvanje tehnoloških viškov
boli učinkovito skozi iskanjc novih
idej m programov. Hkrati pa jc izrazil
bojazcn. tia v izdu.šjti, ko irnanio vsc-
povsod prcvcC zaposlcnih, ne bi zapo-
slovali mladih strokuvnjakovi kar bi
bila vclika napaka.

Radivoj Jcscnšek jc bil drugcgu
mncnja in dcjal, da mora v iržnem
gospodarslvu dclovati tiuii irg dc-
lovnc silc. Tonc Žagar sc jc prito/cval
nad inlormacijami, ki niso dovolj hi-
trc in naiančnc. Odgovoril mu jc Jovo
Pjevič in ptijasnil, da jc problcm intor-
miranja v kadrovski politiki (na čclu
novinarskih hiš so politiki in nc stro-
kovni ljudjc) in v zaprtih virih infor-
miranja. Misli tudi, da nc obstaja spor
mcd Slovcnijo in Srbijo, marvcč med
naprcdnim in zaostalim. Prcdscdnik
našega izvršncga svcta Miro Sotlcr jc
razložil modcl rcšcvanja tchnoloških
in ckonomskih viškov, ki so ga prvič
uporabili v Papirnici Vcvčc. Mitja Zu-
panck pa }c dejal, da rudi dcnar pn-
naša nova dclovna mcsta, zato bi mo-
rali zahtcvati več akumulacijc IA raz-
voj, vcndar v ta problcm nočcmo
drcgniti.

Clani občinskcga komileja so tudi
sklenili, da bodo od 26. do 29. scp-
tcmbra posvcti sekrctariev nsiiovnih
organi^acij ZK, nrganizirani p<> sku-
pinah ^krajcvnc skupnosti, družbcnc
dcjavnosti in dvc skupini iz gospodar-
stva). Na njih naj bi poslušali infor-
macijc, ki jih jc obravnaval tia tej scji
občinski komilc ZKS.

D. J.


